

MARK HACHEM GALLERY

Anthony Mirial

Born in 1989, Nice, France.

EN

Mirial was born in 1989. He is a self-taught photographer. He lives and works in Nice, South of France and in Paris.

Mirial uses the human body almost as a sheet of paper, on which he carries out his first passion: drawing. He shares his fears, desires and ideas. These naked bodies act as messengers who, in accordance with the artist's source of inspiration, deliver impressions. They showcase the birth of a work of art, and the rebirth of the artist himself.

His approach is very intimate, as he constantly tries to use personal, creative techniques, including underground photography, or the use of neon light, usually rejected by photographers. He is strongly dedicated to the message, emotion and aesthetic he wants to convey; a visionary.

The purpose of his work is not limited to its graphics: it opens the doors to an imaginative universe, to the illusory, a mirage or the faint reminiscence of a forgotten dream.

FR

Anthony Mirial est un artiste autodidacte né en 1989. Il vit et travaille à Nice et à Paris.

Mirial utilise le corps humain comme une toile vierge qu'il consacre à sa première passion : le dessin. Il partage alors ses peurs, ses désirs et ses idées. Ces corps nus sont les ambassadeurs de messages que nous délivre l'inspiration de l'artiste. C'est ainsi qu'il crée et se renouvelle.

Son approche est très intime puisque l'artiste utilise des techniques personnelles innovantes : comme la photographie dans les parkings sous la lumière des néons (ce choix d'éclairages est bien souvent craint des photographes).

Mirial se donne tout entier au message, aux émotions et à l'esthétique qu'il veut communiquer.

L'objectif de son travail ne se limite pas à son graphisme, il permet d'ouvrir les portes vers un univers spirituel et vers des mirages de rêves oubliés.

EXHIBITIONS

SOLO EXHIBITIONS

2015

Mark Hachem Paris Marais, Paris, FRANCE

2013

Galerie Maud Barral, Nice, FRANCE

2012

Exposition chez Lola Gassin, Nice, FRANCE

Galerie Maud Barral, Nice, FRANCE

GROUP EXHIBITIONS

2015

L'échos au chaos, Mark Hachem Gallery, Beirut, LEBANON

2013

Cabinet des Curiosités, Dunkerque, FRANCE

2012

Festival du Touquet, FRANCE

Galerie Hubert Konrad, Paris VIIe, FRANCE

2011

Exposition au Cédac de Cimiez, Nice, FRANCE

INTERNATIONAL ART FAIRS

2016

Art New York, Galerie Mark Hachem, USA

Collective Basel, Galerie Mark Hachem, SWITZERLAND

2015

Art Miami, Galerie Mark Hachem, USA

What's up PHOTO DOC, Paris, FRANCE

Collective Basel, Galerie Mark Hachem, SWITZERLAND

Slick Paris Art Fair, NY, USA